

5天4晚沙坝 SAPA / 番西邦峰 / 河内

特色景点：猫猫村, 番西邦峰, 函龙山风景区和云桥, 沙坝老街, 云龙玻璃桥

全程当地三星酒店

第一天 吉隆坡-河内 (晚餐)

集合于吉隆坡国际机场。抵达后前往越南首都-河内。河内是座古都，越南传统文化的摇篮。到达河内参观 36 条古街，36 条古街是当地旅游区最旺的景点，为了生意方便，他们聚集起来而形成商业街，卖着各式各样的东西。然后前往文庙。晚餐后送客人到酒店休息。

第二天 河内-沙坝 (早/午/晚餐)

早餐后，驱车前往沙坝。午餐后，送客人到酒店安置行李后开始参观沙坝景点，我们乘坐巴士前往沙坝旅游区 (SAPA)，位于越南的山区，比海面上高度约有1500米，主要是越南少数民族生活的地方，然后将会参观越南的H.MONG少数民族- CAT CAT VILLAGE (猫猫村)，猫猫村是一个古老的蒙族村庄，距离沙坝市镇中心2公里。来猫猫村旅游可以看到许多越南传统手工艺品的特征，如种棉花、亚麻等等大多数天然纤维。各种棉麻亚麻、纯棉、手工布料的手工产品仍然是猫猫村的旅游特色之一。晚餐后，可以自由观光夜市，酒吧街，饮食街和了解越南少数民族的生活习惯，入住沙坝。

第三天 沙巴 (早/午/晚餐)

早餐后，我们将会乘搭缆车参观 FANXIPANG Mountain (番西邦峰)，是越南第一高峰，海拔 3143 米。然后享用午餐，午餐后，我们将会参观函龙山风景区和云桥 (HAMRONG Mountain & SAM MAY)，函龙山是越南沙坝边上的一座山，位于沙坝古石教堂附近。爬到山顶可俯瞰全城。目前为止，云龙玻璃桥是中南半岛最长的玻璃桥。这座桥不是很大，只有 60m 长和 5m 宽，但是，在海拔 2000m 以上的高度，云龙玻璃桥的景色绝对令人惊叹！此外，玻璃桥离悬崖约 60m，为客人带来 360 全景。

第四天 沙坝-老街-河内 (早/午/晚餐)

早餐后，乘车前往沙坝老街和当地市场，沙坝老街是紧邻中国云南河口口岸，海拔 1650 米。在沙坝度假是十分游哉的，无论是站在山顶观看在大雾中变化无常的沙坝全景和梯田，还是看看当地人熟练的编织的手工艺品。下午乘车返回河内，晚餐后入住酒店休息。

第五天 河内-吉隆坡 (早餐)

早餐后，驱车前往胡志明陵墓，巴亭广场，主席府，高架屋和独柱寺。然后前往机场，挥别越南首都河内，乘搭客机飞往家园吉隆坡，结束此难忘的越南之旅。



我们的全包：

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游 / 司机小费, 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票

不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

*本团将安排客人进入当地旅行社指定购物站如当地旅游局不允许或关闭/不进站, 团费将另议。

5D4N SAPA / FANXIPANG / HANOI

Tour Attractions:

CAT CAT VILLAGE, FANXIPANG Mountain, HAM RONG Mountain & SAM MAY, Sapa Old Street, Sapa Cloud Dragon Glass Bridge

Hotel Local 3 Star

Day 1 Kuala Lumpur – Hanoi(Dinner)

Gathered at Kuala Lumpur International Airport. Upon arrival, proceed to Hanoi, the capital of Vietnam. Hanoi is the ancient capital and the cradle of traditional Vietnamese culture. Arrived in Hanoi to visit 36 ancient streets, 36 ancient streets are the most popular attractions in the local tourist area, for business convenience, they gathered to form a commercial street. Then go to the Temple of Literature. After dinner, Check in hotel to rest.

Day 2 Hanoi – Sapa(B/L/D)

After breakfast, depart to the Sapa. After lunch, check in hotel to place luggage and start to visit the Sapa attractions. We take the bus to the Sapa Tourist Area (SAPA), which is located in the mountainous area of Vietnam. It is about 1500 meters above sea level, mainly the place where Vietnamese minorities live. Then, we will visit the H.MONG minority in Vietnam - CAT CAT VILLAGE, an ancient Mongolian village 2 km from the town centre of Sapa. Traveling to CatsCats Village can be seen in many traditional Vietnamese handicrafts, such as cotton, linen and many other natural fibers. Handmade products of various cotton and linen, cotton and handmade fabrics are still one of the tourist characteristics of CatCat Village. After dinner, we can freely visit the night market, bar street to recognize about the living habits of Vietnamese ethnic minorities and stay in Sapa.

Day 3 Sapa(B/L/D)

After breakfast, we will take a cable car to visit FANXIPANG Mountain, the first peak in Vietnam at an altitude of 3,143 meters. Then enjoy lunch. After lunch, we will visit HAM RONG Mountain & SAM MAY, amountain on the edge of the Sapain Vietnam, near the ancient stone church in Sapa. Climb to the top of the hill overlooking the city. At the moment, Sapa Cloud Dragon Glass Bridge is the longest Glass Bridge in Indochina. This bridge is not so big, only 60m long and 5m wide, however, at the height of more than 2000m above the sea level, the view from Sapa Glass Bridge is absolutely stunning! Besides, the Glass Bridge is about 60m far from the cliff bringing the 360o panorama view to the guests.

Day 4 Sapa- Old Street – Hanoi(B/L/D)

After breakfast, take a bus to Sapa Old Street and the local market. Sapa Old Street is adjacent to the Yunnan Hekou Port of China, with an altitude of 1,650 meters. Holiday in Sapa is very leisurely, whether it is standing on the top of the mountain to watch the changing Sapa panorama and terraced fields in the fog, or to see the local hand-woven handicrafts. Return to Hanoi in the afternoon and stay at the hotel after dinner.

Day 5 Hanoi – Kuala Lumpur(Breakfast)

After breakfast, drive to Ho Chi Minh Mausoleum, Ba Dinh Square, Chairman House, Elevated House and One Pillar Temple. Then head to the airport, say goodbye to Hanoi, the capital of Vietnam, and take a flight to Kuala Lumpur to end this unforgettable trip to Vietnam.



Our package:

**Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Visas,
Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Meals, Entrance Fee,
Exclude: Travel Insurance**

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

*Note: The above itinerary will visit shopping stations around the country. If the local tourism bureau does not allow or close the shopping station, the tour fare will be revise

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,
43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,
41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989